
 

 

    

 

DAGSORDEN 

SB – møde onsdag d. 11.11.2020 kl.17.30 -20.00 
 

Mødedeltagere:  

Jesper Brønnum, Martin Neergaard, Pernille Kaas, Kristine Jensen, Martin Rytoft, Rikke 
Nielsen, Rebecca Stelzig, Jesper Markmann, Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte 

Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,  

Elevrepræsentanter: Zain Ul-Abideen Shah 

Afbud 

Martin Neergaard, Rikke Knigge, Kristine Jensen, Martin Rytoft, Jesper Markmann 

  

Sofie Bang deltager 

 
 
 

Mødet afholdes fysisk på skolen. 

SB-23: Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

SB-24: Orientering fra:   

Formanden 

Skolerådsmødet blev aflyst 

 

Ledelse 

Ny tovholder på Elevrådet Henrik Skou. Der er god tilslutning og valgt både formand 

og næstformand.  I grønt råd der er udpeget 10 elever der hjælper, de tre 

medarbejdere. Der er tre projekter i gang. Skolehaver, affaldssortering og 

energibesparelse. 

Der er opsagt en medarbejder. Vi har slået stillingen op.  

I forhold til det særlige set-up der har været omkring 1.kl, er vi næsten tilbage til 

normal. Det forventes at alt er på plads medio december 

Sfo forældreråd er oppe igen. Når der er konstituering på plads, bliver Sb kontaktet. 

Info aften var en stor succes, god tilbagemelding fra deltagende forældre. 

 

 

Medarbejderne 
 

Corona fylder mere i medarbejdergruppen. Det opleves at der bliver sendt børn i skole 

der er syge, og dialogen med forældre kan være svær. 

Der er kommet en henvendelse fra en medarbejder, der har en bekymring omkring 

mange 0.kl forældre der afleverer om morgenen. Der laves et opslag om at forældre 

ikke skal gå ind på matriklen, sendes med hilsen fra SB 

Der er et ønske om mulighed for Kviktest af medarbejdere på skolen. 

 

Elevrådet 
 
Deltog ikke 

 



 

 

SB-25: Status på byggeriet til SFO2 v. LMI. 

Der er givet en udmelding fra centralt hold, at udbygningen står færdig ved udgangen 

af skoleåret 21/22 

 

SB–26: Status på hal/sal og reparation af ventilation v. LMI 

Reparationen af hal/sal er færdig. 

 

SB-27: Status på skolens budget v. LMI 

Det ser ud til at vi lander tæt på 0. 

 

SB-28: Drøftelse af indsatser i forhold til det mulige byggeri af daginstitution – 

herunder et forældrebrev sendt til SB. 

Rebecca fremlægger personalets syn på det mulige institutionsbyggeri. SB sender skriv 

til administrationen cc. politisk.  Når der kommer personlige henvendelser til 

medlemmer af SB, opfordres der til at skrive til Skole børneudvalget. 

 

SB-29: Sammensætning af SB. Ny lovgivningen giver mulighed for en anderledes 

sammensætning af SB og nye valgperioder. Drøftelse af SB’s holdning til 
ændringer i mulighederne for SB i Greve Kommune. 

Der gøres opmærksom på at der kan sendes høringssvar i forhold til 

sammensætning/rammer for Skolebestyrelsen. Der sendes et høringssvar hvor SB 

bakker op om forslaget efter afstemning i SB. Leon laver et udkast. 

 

 

SB-30: Drøftelse af trafiksikkerheden omkring skolen. Hvad kan SB gøre? 

Der er en stor udfordring med trafikken omkring skolen, flere farlige situationer.  

Lyskryds, cykelsti fra stationen, cykelsti foran skolen. Parkeringsområde. Hurtig kørsel 

ned mod pendlerpladser. 

Forslag om bedre optegning, venstresvingsbane på Greve centervej, fokus på 

uddannelse af elever. Markering af kys og kør. Optimering af parkeringsområdet. 

Bomme ved cykelsti foran skolen. Skolepatrulje foran skolen. Fartbegrænsning/bump. 

 

SB-31: Drøftelse af skolefoto. Skal vi afsøge markedet for ny leverandør? 

Der har været klager vedr. nuværende udbyder. 

Der afsøges ny udbyder 

 

SB-32: Status på sygefravær v. RB 

Lille stigning i fraværet. 

 

SB-33: Evt. samt punkter til næste møde 

SB-34: Forældrehenvendelser 

der har været en henvendelse om at der har været en oplevelse af meget fravær blandt 

lærerne i en klasse. 

 

  

 


